
Referat af generalforsamling 2024 for sektion 35 
Jan Madsen, startede med at byde alle velkommen og gik derefter over til valg af dirigent. 
 

1. Valg af dirigent: Michael Rasmussen, 073 
 

2. Konstatering af mandater: 017 – 2. 046 –4. 073 – 2. 153 – 2. 154 – 2. Bestyrelsen - 3. I alt 
15 mandater. 
 

3. Formandens beretning: 
Beretning fra formanden - der blev startet med at mindes de duevenner der var gået bort i løbet af 
det sidste år. 
 
Efter et år i 2022 med fælles udregning blev der ved generalforsamling i 2023 enighed om, at lave 2 
beregningsområder, et for nord der indbefattede der ”gamle” sektion 34 og et for syd der består af 
den resterende sektion 33. Dette var en stor succes, som vi selvfølgelig gerne vil forsætte med. Det 
bevidste også, at sektionen havde, ikke mindre end 91 sektions/område vindere, hvor diplomerne 
blev delt ud på DDB’s repræsentantskabsmøde.  
 
Det gjorde også at vi havde nogle ekstremt pressede vognmænd. De brugte hver fredag mellem 2 
og 3 timer ved forening 073’s klubhus til at flytte rundt på kurve til afsendes på de rigtig mange 
forskellige flyvninger. I nogle uger var vi oppe på 9 sektionsflyvninger, men ellers lå vi på 6 
forskellige slip. Med alle de kurve og slip var det selvfølgelig nødvendigt, at der altid var 
medlemmer fra forening 073 til at hjælpe vognmændene med at fordele kurvene rigtigt. Heldigvis 
havde vi ikke tilfælde af fejlslip - og vi havde igen i år hjælp på lokationerne til at slippe duerne. 
 
Desværre blev 2023 også året, hvor vi måtte sige farvel til 2 af sektionsklubbens foreninger 097 
Odder, hvor der kun var 2 flyvende medlemmer og valgte derfor at lukke ned efter sæsonen 2023. 
Det var også året hvor forening 246 lukke endegyldigt. Medlemmerne af forening 246 havde 
allerede året før fordelt sig i andre klubber. 
 
I 2022 havde vi i forening 046 Horsens’ klubhus en dejlig dag med unge salg og lidt ”ryste sammen” 
i den nye sektion. Dette var umiddelbart en succes, men desværre var der ingen klubber, der havde 
lyst til at tage ”teten” op  i 2023. Vi håber dog at der i 2024 vil være en klub der vil tage dette op 
igen. 
 
Efteråret har som normalt været en stille og rolig periode, hvor duerne kan få lov til at fælde og 
slappe af. Det er derimod ofte perioden, hvor duemanden lægger planer for den nye sæson, tager 
rundt til forskellige arrangementer, kigger på forstærkninger osv.  
 
Det var det også i år indtil en person ved den nordligste grænse, gerne ville tilbage til sektion 52, 
hvor personen oprindelig tilhørte.  Et medlem af hovedbestyrelsen havde desværre ved 
indtegningen af nordgrænsen lavet sin egen deling, som bevirkede at personen nu var i sektion 35. 
Det blev i første omgang rettet ved at hovedbestyrelsen gav en administrations dispensation. Efter 
repræsentantskabsmødet i Brædstrup blev grænsen ført tilbage til den originale grænse. Det har jo 
så desværre bevidst at den tidligere klub er blevet lidt udfordret angående 



indleveringsprogrammet, men når man kender nogle af personerne i i de nordlige klubber, har vi 
da tiltro til at de finder ud af noget.  
 
Ved sydgrænsen er der en mand, der er flyttet ind i sektions 35’s område. Han ville gerne have - og 
har fået - dispensation til t forsætte i forening 035 Vejle. 
 
I år har sektion 35, gjort rent bord vedrørende Danmarksmesterskaberne, hvor Johannes 
Markussen 046, har taget 3 og Anders Bo Brøbech 073, har taget 2. 
 

4. Godkendelse af regnskabet: 
Anders Bo Brøbech gennemgik regnskabet der viste et overskud på 8762,50 kr. i regnskabsåret. 
Regnskabet blev godkendt. 
 

5. Valg af bestyrelse 

• Formand: Jan Madsen 073, valgt for 2 år 

• Bestyrelsessuppleant: Bjørn Weiglin 017, valgt for 1 år 

• Revisor: Erik Knudsen 154, valgt for 1 år 

• Revisorsuppleant: Ebbe Holm 046, valgt for 1 år 
 

6. Indkommende forslag 
1. Forslag fra forening 154 og 017  

• Slipformen fra 2023 bibeholdes i 2024, dog ikke for unger. 

• Dertil vil der være et slip af sport gammel (4 duer) Der bliver ikke 4 duer flyvning 
med unger i 2024, men mulighed for at afkrydse unger til sportsmesterskabet. 

• Tilslut vil der være oprettelse af et junior/begynder mesterskab, på 10 af sektionens 
flyvninger med gamle duer, hvor den første stemplede due tæller.  

• ES-konkurrencen med sprint hanner, hunner og et års som i 2023.  

• Forslaget blev godkendt med alle tre punkter. 
 

7. Forslag til kapflyvningsforslag 2024 
Kapflyvningsforslaget 2024 fra bestyrelsen blev godkendt 
 

8. Konkurrenceområder for 2024 
Område resultatsberegningen fra bestyrelsen blev godkendt, med område nord til kun at 
være forening 017 og 154, da forening 097 ikke længere eksisterer. 
 

9. Konkurrenceregler 2024 
Konkurrencereglerne blev godkendt med de ændringer der var vedtaget i forslaget fra 
forening 017. 
Der blev besluttet at spil helt afskaffes.  
 

10. Evalueringsmøde september/oktober 2024 - Skal vi have det? 
Der var stemning for at lave et evalueringsmøde i oktober 2024. DDB skal lave ny flyveplan. 
 

11. Eventuelt 



• Der var stemning for at gå videre med unge-auktion/fælleskomsammen, som der var 
afholdt i 2022. Dog skulle det ikke være muligt at købe sine egne unger, som sidste 
gang, hvis der er en forening som vil arrangere det.  
 

• Der blev snakket om, at forening 153 enten skal hjælpe Finn når han kommer til deres 
klub med at pakke lastbilen eller foreningen kunne aflevere ved forening 046 og de 
sammen kunne pakke lastbilen. 

 

• Der blev snakket om, at der gerne skulle spares op til en trailer til den dag, hvor Finn 
ikke vil/kan køre mere for sektionen. Der vil her skulle findes en trailer der vil have plads 
til ca. 1400 duer, hvilket vil koste omkring 150.000 kr. - Der blev aftalt at vente  

 
12. Præmieoverrækkelse 

Jan Madsen delte præmier ud til vinderne af sektionens flyvninger. 
 
 

Generalforsamlingen blev afsluttet. 


